

国际企业可持续发展广东论坛： “企业对粤港澳大湾区及海上丝绸之路沿线可持续发展的带动作用”

International Sustainability Conference in Guangdong :
Businesses' role in driving sustainable development of
the Greater Bay Area and along the Maritime Silk Road

7 Nov 2019 (Thursday)
China Resources Tower, Shenzhen

2019年11月7日(星期四)
深圳市中国华润大厦

11:15 - 12:15 绿色金融在可持续发展中的角色 The Role of Green Finance in Sustainable Development

2017年，联合国贸易和发展会议指出实现可持续发展目标将花费5万亿至7万亿美元，同时发展中国家需要额外约2.5万亿美元的投资。落实可持续发展目标过程中将打开12万亿美元的市场机会，包括食品和农业、城市、能源与材料、以及健康等领域。为填补这个金融缺口，金融机构势必在可持续发展的资金流动中扮演重要角色。

可持续金融将金融行业、私有企业以及政府机构聚集到一起，分配助力可持续发展的资源。正在浮现的环境、社会和监管风险，扩大的信托责任、对负责任投资产品日益增长的需求，进一步催生了可持续金融市场。鉴于中国政府重视大湾区城市环境的提升，可持续金融为投资者和企业提供了新的机会，在实现财务增长的同时，帮助全球可持续金融的进步，以及推动实现可持续发展目标。参与我们的专家讨论环节，了解目前可持续金融全球化的现状、企业接触绿色资本的机会，以及大湾区可持续金融的前景。

In 2017, the UN Conference on Trade and Development stated that achieving the SDGs will cost between US\$5 to \$7 trillion, with an investment gap in developing countries of about \$2.5 trillion. Addressing the SDGs could also open up \$12 trillion of market opportunities in food and agriculture, cities, energy and materials, and health and well-being. To close the financing gap, financial institutions must play a key role in mobilising capital for sustainable development.

Sustainable finance pulls together the financial sector, private sector and government to allocate resources for sustainable efforts. The emerging environmental, social and governance risks, extension of fiduciary duties and growing demand for responsible investment products have recently further catalysed the sustainable finance market. As the Chinese government is prioritising the improvement of the environment in the GBA cities, sustainable finance offers new opportunities for investors and businesses to contribute to the global sustainable finance movement and drive progress in achieving SDGs while capturing financial gains. Join our experts to understand the current state of sustainable finance globally, opportunities for businesses to access green capital and the prospect of sustainable finance in the Greater Bay Area.

Speakers:

1. **Representative from E Fund**
2. **Ms Qian Jiang**, Senior Manager, LSEG
3. **Mr Peter Ling-Vannerus**, Chief Representative of Skandinaviska Enskilda Banken AB (SEB)

Session Chair: Dr Richard Welford, ELEVATE